
\tr

Motie
artikel 29 reqlement van orde voor de verqaderinoen en andere werkzaamheden van de raad

Agendapunt
'Onderwerp:

4.Vaststel I e n Program m abegroti n g 2022-2025 gemee nte Bern heze
De Huiskamer van Heesch
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De raad van de gemeente Bernheze in vergadering bijeen op 4 november 2021,

overwegende dat:
- de kans zich voordoet om De Misse 2, 4 en 6 in onderlinge samenhang te bezien;
- begin 2022 een plan aan de raad wordt voorgelegd waarin de drie gebouwen tot één Huis-

kamer van Heesch worden samengevoegd;
- de naam 'Huiskamer van Heesch'geen recht doet aan een gemeentehuis dat bedoeld is

voor alle kernen en inwoners van Bernheze,

spreekt uit dat:
Als sprake zal zijn van de samensmelting van de gebouwen aan De Misse 2, 4 en 6 en er wordt
gekozen voor één naam, de naam 'Gemeentehuis Bernheze' behouden moet blijven danwel
sprake moet zijn van een naam die recht doet aan de functie van gemeentehuis van alle kernen
en alle inwoners van Bernheze.

verzoekt het college:
ln uitingen, formeel en informeel, niet meer te spreken van de 'Huiskamer van Heesch'

lndiener(s)

D66
Rob van Herpen
Mathieu Bosch
Luuk Verstegen
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Motie
artikel 29 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Agendapunt: 4. Vaststellen programmabegroti ng 2022-2025 gemeente Bernheze
Onderwerp: Veilig fietsen door Heesch

De raad van de gemeente Bernheze in vergadering bijeen op 4 november 2021,

ovenvegende dat:
- Het gebruik van de fiets goed is voor de gezondheid van mens en planeet.
- Het belangrijk is dat voorzieningen in de kernen op een goede, snelle en veilige manier op

de fiets te bereiken zijn.
- De kern Heesch door de bouw van nieuwe woningen sterk in omvang, inwonertal én aantal

verkeersbewegingen groeit.
- Een robuuste, veilige fietsstructuur die randen van de kern en voorzieningen met elkaar ver-

bindt ontbreekt.
- Een goede fietsinfrastructuur het gebruik van de fiets aanmoedigt.

verzoekt het college:
- Te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om in Heesch een goede, veilige fietsverbin-

ding aan te leggen tussen het oosten en westen van het dorp, die voorzieningen met elkaar
verbindt.

- De resultaten van het onderzoek voor de behandeling van de kadernota 2023-2026 aan de
raad voor te leggen.

lndiener(s):

Progressief Bernheze
Ellen Neelen
Jesse Jansen

VVD
Jack van der Dussen
Mark van de Ven

D66
Rob van Herpen
Mathieu Bosch
Luuk

SP
Jan Raaima
Cor van Erp
Jan Prinsen
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Amendement
artikel 28 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Agendapunt: 4. Vasstellen Programmabegroting 2022-2025 gemeente Bernheze
Onderwerp: Verlaging bijdrage aan de Maashorst

De raad van de gemeente Bernheze in vergadering bijeen op 4 november 2021,

overwegende dat:
- De gemeente tot nu toe jaarlijks € 265.000,- bijdraagt aan de Maashorst, waarvan

€ 174.000,- bestemd is voor doorontwikkeling, € 50.000,- voor beheer en € 41.000,- voor
natuureducatie.

- Het Bernhezer grondgebied niet meer dan 50Á van het totale gebied (1500 ha) bedraagt.
- Het college heeft aangegeven dat de Maashorst van een huidige beleidsorganisatie naar

een beheerorganisatie zal gaan veranderen, waardoor er een enorme besparing op de
bijdrage zal ontstaan.

- Het college in overleg gaat met de nieuwe gemeente Maashorst over invulling van een
dienstverleningsovereenkomst (DVO) met betrekking tot het beheer van Bernhezer
grondgebied.

- De huidige bijdrage 25o/ovan de totale kosten bedraagt.
- Een verdeelsleutel op basis van het aantal hectares Maashorst dat in iedere gemeente ligt

eerlijker zou zijn.

besluit:
De bijdrage vanuit de gemeente Bernheze aan de Maashorst binnen 4 jaren te verlagen naar
5o/o vàn de totale kosten, te beginnen met voor 2022 een verlaging van de bijdrage voor door-
ontwikkeling van de organisatie met € 100.000,- in plaats van de in de begroting opgenomen
verlaging van € 25.000,-.

lndiener(s)

VVD

Jack van der Dussen
Mark van de Ven
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Amendement
artikel 2B reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Agendapunt: 4. Vaststellen programmabegroting 2022-2025
Onderwerp: Natuurgebied de Maashorst

De raad van de gemeente Bernheze in vergadering bijeen op 4 november 2021,

overwegende dat:
- Voor het doorontwikkelen van de Maashorst in de programmabegroting een bedrag is opge-

nomen van € 176.000 waarbij het college mogelijkheden ziet, door de overgang van een be-
leidsorganisatie naar een beheersorganisatie, om de bijdrage te verminderen met € 25.000;
(pag. 29 begroting 2022)

- Eigenlijk geconcludeerd moet worden dat er al drie jaar besluiteloosheid heerst rond het
natuurgebied;

- De nieuwe gemeente Maashorst nu al duidelijk voorsorteert op de werkelijkheid na I januari

2022waarin zij de regie gaat voeren, zonder dat er een duidelijk toekomstplan ligt, en zon-
der dat er concrete afspraken zijn gemaakt met de twee buurgemeenten Oss en Bernheze;

- Het bovenstaande een zeer onwenselijke ontwikkeling vormt;
- Regelmatig in deze raad opiniërend is gesproken over de rol en financiële bijdrage van

Bernheze aan de Maashorst en de wijze van besturen die hierbij past waaronder de moge-
lijkheid van een dienstverleningsbijeenkomst (DVO),

- Al die opvattingen en discussies niet hebben geleid tot concrete besluitvorming;
- Als een DVO wordt aangegaan met de gemeente Maashorst, daar een liquidatie van de

huidige stichting bij hoort, waarbij inzage in de liquidatiebalans en op welke wijze aanwezige
gelden worden terugbetaald aan de subsidiêrende gemeenten een essentieel onderdeel
vormen;

- Deze gelden mogelijk kunnen worden verrekend met de bijdrage voor 2022 en volgende
jaren;

besluit:
de in de begroting 2022 opgenomen bijdrage van € 176.000,- voor 2022 voor natuurgebied de
Maashorst niet eerder uit te betalen dan nadat de raad aan de hand van een volledig uitgewerkt
voorstel van het college over de toekomst van de Maashorst in al zijn facetten een besluit heeft
genomen

lndiene(s):

Lokaal
Jan
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Motie
artikel 29 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Agendapunt: 4. Behandeling en vaststelling Programmabegroting 2022-2025
Onderwerp: DeMaashorst

De raad van de gemeente Bernheze in vergadering bijeen op 4 november 2021,

overwegende dat:
- We jaarlijks € 265.000 betalen aan de samenwerking met Oss, Uden en Landerd inzake

De Maashorst.
- Het Bernhezer grondgebied slechts 5o/o vàn het totaal beslaat.
- Het aandeel in de bijdragen van gemeente Bernheze in 2020 24,8o/o van het totaal

bedroeg.
- We als gemeente gaan samenwerken met Maashorstpartners binnen een nieuwe

organisatiestructuur waarin de gemeente Maashorst het Maashorst Team heeft geïn-
corporeerd en wij diensten bij hen afnemen via een dienstverleningsovereenkomst.

- We al 2 andere samenwerkingsvormen hebben gehad die én niet succesvol waren én
heel erg veel geld gekost hebben.

- We ook bij deze derde samenwerkingsvorm onze grote twijfels hebben wat betreft visie,
eerlijke verdeling van de kosten en het afgeven van de regie aan onze buurgemeente.

- We daarentegen het belang onderschrijven van dit prachtige gebied, zowel vanuit
natuurlandschappelijk, recreatief als economisch oogpunt.

verzoekt het college:
- Te onderzoeken wat het betekent als Bernheze afziet van een dienstverleningsovereen-

komst (DVO) met de nieuwe gemeente Maashorst over het gebied De Maashorst;
- Te onderzoeken wat de mogelijkheden en (financiële) gevolgen zijn als Bernheze voor

het eigen grondgebied een visie en beleid opstelt en dit gaat uitvoeren, waarbij de sa-
menwerking met de buurgemeenten enkel nog bestaat uit het afstemmen van elkaars
visie en beleid;

- De resultaten van het onderzoek uiterlijk in het tweede kwartaal van 2022 ter besluitvor-
ming voor te leggen aan de raad.

lndiener(s)

D66 Bernheze

Rob van Herpen
Mathieu Bosch

li-lL
Luuk

5. Motie D66_De Maashorst_raad 4 nov 2021
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Motie
artikel 29 reqlement van orde voor de verqaderinqen en andere werkzaamheden van de raad

Agendapunt: 4. Vaststellen Programmabegroting 2022-2025 gemeente Bernheze
Onderwerp: Onderzoek naar tweede volwaardige sporthal in Heesch

De raad van de gemeente Bernheze in vergadering bijeen op 4 november 2021,

overwegende dat:
- De kern Heesch op korte termijn sterk gaat groeien door realisatie van de nieuwbouwwijken

de Hoef 1,2 en 3 plus realisatie van De Erven;
- Er slechts sprake is van één volwaardige sporthal in Heesch;
- Verschillende clubs en verenigingen regelmatig aangeven te willen participeren in een

tweede volwaardige sporthal.
- De wens sterk leeft om vooral meer kinderen op courante tijden te laten sporten.

verzoekt het college:
. Een onderzoek te doen naar de wens voor een tweede volwaardige sporthal in de kern

Heesch;
r ln dit onderzoek tevens het draagvlak in de kern Heesch voor een tweede sporthal te

betrekken;
o Bovenstaande uit te voeren waarbij ook de toekomstige, geprognotiseerde bezettings-

graad op courante tijden zwaarwegend is.
. De resultaten van het onderzoek in de loop van 2022 terug te koppelen aan de ge-

meenteraad.

lndiener(s)

SP
Cor van E
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Motie
artikel 29 reqlement van orde voor de verqaderinqen en andere werkzaamheden van de raad

Agendapunt:
Onderwerp:

4. Vaststel len program m a begroti n g 2022-2025 gemee nte Bern heze
preventie in het sociaal domein

De raad van de gemeente Bernheze in vergadering bijeen op 4 november 2021,

overwegende dat:
- De trends en ontwikkelingen binnen het sociaal domein laten zien dat er een gestage toe-

name is aan mensen die hulp nodig hebben (bron: waar staat je gemeente.nl en
programmabegroting 2022-2025, gemeente Bernheze). ln de periode 2017-2020 zien we:

o Meer personen met een bijstandsuitkering
o Meer kinderen met overgewicht en obesitas
o Meer jongeren met jeugdhulp

o Meer jongeren met jeugdbescherming
- Tegelijkertijd de middelen díe het kabinet beschikbaar stelt niet in deze trend meegaan, op

een aantal gebieden nemen de budgetten zelfs af
- Gezien deze ontwikkeling het belangrijk is om meer in te zetten op preventie om de groep

mensen die (in de toekomst) hulp nodig heeft, niet te laten groeien en, liever nog, kleiner te
laten worden

- Hierbij gedacht wordt aan preventie in de meest brede zin, bijvoorbeeld:
o Het versterken van het sociaal vangnet in Bernheze door samenwerking van

burgerinitiatieven en professionals actief te stimuleren
o Het ontwikkelen van activiteiten en projecten om jongeren te stimuleren om elkaar

te ontmoeten, bijvoorbeeld door sportactiviteiten
o Mensen te stimuleren om meer te bewegen en een gezonde leefstijl te ontwikkelen

- De kosten die hiervoor gemaakt moeten worden, beschikbaar zijn binnen de reserve transitie
sociaal domein

verzoekt het college:
- Te onderzoeken welke aanvullende preventiemaatregelen haalbaar en effectief zijn
- Hiervoor de samenwerking op te zoeken met andere gemeenten in de regio, de GGD en

eventuele ander partners zoals consultatiebureaus, kinderopvangcentra en scholen.
- Medio 2022 een voorstel aan de raad voor te leggen met maatregelen die we in onze ge-

meente gaan uitvoeren om het aantal mensen dat hulp nodig heeft, af te laten nemen.

lndiener(s)

Progressief Bernheze
Ellen Neelen
Jesse Jansen
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Motie Progr Bernheze_D66_SP_Lokaal_Preventie nov
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D66
Rob van Herpen
Mathieu Bosch
Luuk Verstegen

SP
Jan Raai
Jan Prinsen
Cor van Erp

Lokaal
Jan Bouwman
Frans van de
Bas van der
Gerjo van Kessel
Gwendy Jacobs

Motie Progr Bernheze_D66_SP_Lokaal_Preventie sociaal Domein_raad 4 nov 2021
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Motie
artikel 29 reqlement van orde voor de veroaderinqen en andere werkzaamheden van de raad

De raad van de gemeente Bernheze in vergadering bijeen op 4 november 2021,

overwegende dat:
- Het belang van goede luchtkwaliteit voor de volksgezondheid geen enkele uitleg of dis-

cussie meer behoeft. Gemeente Bernheze het Schone Lucht Akkoord heeft onderte-
kend.

- Luchtkwaliteit gerelateerd is aan verschillende beleidsonderwerpen in Bernheze, zoals
duurzaamheid, herinrichting buitengebied, vervoer en verkeer.

- Verbetering van luchtkwaliteit een belangrijke indicator kan zijn in het maken van inves-
teringskeuzes. Een investering van publiek geld zou een maximaal effect moeten heb-
ben op de volksgezondheid.

- Zoals in onderstaande kaart zichtbaar is, er in de wijde omtrek van Bernheze geen en-
kel meetpunt is voor luchtkwaliteit (Luchtmeetnet.nl).

- Een meetpunt in Bernheze dit enorme gat in Brabant kan verkleinen, zowel tussen
Breda en Nijmegen in de breedte, als het gat tussen Eindhoven en Utrecht in de lengte.

- Objectieve meetdata een goede basis zijn voor een open discussie tussen bewoners,
beleidsmakers, en ondernemers in de gemeente.

Agendapunt
Onderwerp:
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4. Behandeling en vaststelling Programmabegroting 2022-2025
Meten luchtkwaliteit in Bernheze
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verzoekt het college:
Te onderzoeken hoe meetpunten in Bernheze geplaatst kunnen worden waarmee de luchtkwa-
liteit gemeten kan worden. Hierbij kan gedacht worden aan fijnstof, stikstofdioxide, ammoniak
en ozon. De volgende uitgangspunten zijn van toepassing:

- De meetresultaten automatisch via luchtmeetnet publiceren, zodat deze als basis kun-
nen dienen voor een breed en open gesprek met verschillende belanghebbenden.

- De meetresultaten actief delen met inwoners, bedrijven en buurgemeenten.

lndiener(s)

D66 Bernheze
Rob van
Mathieu
Luuk

VVD

Jack van der Dussen
Mark van de Ven

'fl-,:cad Q nayutabcrz.oLt :

0e S ttucrne,L lÈqLaL"lcttx tu 4-t I [ètun-m ta rTar
(sx O66, ZxVI/P, t x Trugflfrt'Cf 8trn/tëe-e-, s x [P)
W -.9 [lentlrL(,rL l-Ly,r, 1tx ?a&hUtt Pa-rry B/aru_o.
Q r Lo tt-R-(LL, 4L LOk) ) tvy- arm-€L h+,* tLttttp,t
tíLrL {kr bc.alim"ry 'ryd kl ê,t Èd t ët-,t- 6/t e^-ot<i.t 'íÁ.7
i,wuy* darl L!-

8. Motie D66_WD_Meten luchtkwaliteit in Bernheze raad 4 nov 2021



I

\tr

Motie
artikel 29 reglement van orde voor de verqaderinqen en andere werkzaamheden van de raad

Agendapunt: 4. Programmabegroting 2022-2025
Onderwerp: lnvoeren van de'ja' brievenbussticker

De raad van de gemeente Bernheze in vergadering bijeen op 4 november 2021,

overwegende dat:
- We in de gemeente Bernheze op alle fronten bezig zijn om te verduurzamen en de invoer

van een 'ja' brievenbussticker hier aan bij kan dragen
- Het terugdringen van ongewenst reclamedrukwerk en daarmee papierverspilling met de 'ja-

nee' brievenbussticker tot op zekere hoogte functioneert maar lang niet iedereen de moeite
neemt om dit aan te geven

- Door het systeem om te draaien, geen sticker betekent geen reclamedrukwerk, er automa-
tisch minder wordt bezorgd

- Er in andere gemeenten reeds ervaringen zijn met de invoer van een dergelijke sticker.
https :i/folderkiezer. nl/iasticker

verzoekt het college:
1. De 'ja' sticker in te voeren.
2. Om de invoer zo laagdrempelig mogelijk te doen door de sticker huis aan huis te ver-

spreiden ter vervanging van de ja-nee sticker.

lndiener(s)

CDA Bernheze
Mart Smits
Ezra Leeger
Erwin van Kessel
Edwin Daandels
Erik van der
Ruud Leeijen

Progressief Bernheze
Ellen Neelen
Jesse Jansen Y
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Motie
artikel 29 reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad

Agendapunt: 4. Programmabegroting 2022-2025
Onderwerp: lnvoeren opkoopbescherming goedkope - en middeldure koopwoningen

De raad van de gemeente Bernheze in vergadering bijeen op 4 november 2021,

overwegende dat:
- Per 1 januari 2022 de woningwet wordt gewijzigd met de mogelijkheid voor gemeenten om

een opkoopbescherming in te voeren voor goedkope - en middeldure koopwoningen
( https ://www.won insmarktbeleid. nl/onderwerpen/opkoopbescherminq )

- Dit mogelijkheden biedt om starters en doorstromers meer kansen te geven op de Bernhezer
woningmarkt

- Kandidaat kopers van dit soort woningen met regelmaat moeten concurreren met beleggers
c.q. investeerders die meer mogelijkheden hebben om te overbieden en geen gebruik hoe-
ven te maken van een voorbehoud van financiering

- De kansen om te starten op de koopwoningmarkt hierdoor niet in evenwicht zijn omdat de
nog enigszins betaalbare woningen zo worden opgekocht en in de vrije huursector belanden

verzoekt het college:
De mogelijkheid voor het invoeren van de opkoopbescherming in onze gemeente te onder-
zoeken. De resultaten aan de gemeenteraad voor te leggen via een notitie ter informatie of via
een raadsvoorstel als invoering van de opkoopbescherming mogelijk is.

lndiener(s):

CDA Bernheze
Mart Smits
Ezra Leeger
Eruvin van Kessel
Edwin Daandels
Erik van der
Ruud Lee

SP
Jan Raaimakers
Cor van Erp
Jan Prinsen
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Amendement
aftikel 28 realement van orde voor de verqaderinoen en andere werkzaamheden van de raad

Agendapunt: 4. Vaststellen programmabegroting 2022-2025
Onderwerp: Onroerend Zaak Belasting

De raad van de gemeente Bernheze in vergadering bijeen op 4 november 2021,

overwegende dat:
- ln de begroting 2022 rekening wordt gehouden met een tariefsaanpassing van de OZB van

3, 3%; (begroting 2022 pagina 85/86)
- Deze meeropbrengst voor '1,3% wordt ingezet voor prijsaanpassingen en voor 2% als dek-

king voor andere voornemens; (investeringen)
- Onze inwoners het komende jaar worden geconfronteerd met een extra lastenverzwaring als

gevolg van de exorbitant stijgende energie- en brandstofprijzen;
- Er alle reden is om de totale lastendruk voor onze inwoners en bedrijven in ogenschouw te

nemen en te bezien of binnen onze begroting ruimte gevonden kan worden voor lastenver-
lichting;

- Deze gevonden kan worden doordat in de begroting voorzichtigheidshalve geen rekening is
gehouden met een eventuele financiële ruimte onder het btw-compensatiefonds; (begroting
pagina 88)

- Op basis van de afrekening202O wij rekening mogen houden met een bedrag van € 265.000
- Dat weliswaar dit bedrag jaarlijks schommelt, afhankelijk van het beroep dat gemeenten

doen op dat btw-compensatiefonds;

besluit:
- De tariefsaanpassing van de OZB van 2o/o voor 2022 te schrappen;
- De minderopbrengst te compenseren uit de niet opgenomen structurele dekking uit het btw-

compensatiefonds.

lndiener(s)

Lokaal
Jan Bo

Jack van der Dussen

CDA
Mart Smits
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